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P R O T O K Ó Ł  NR XXIX/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 24 maja 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

4/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.30 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Następnie Burmistrz Kożuchowa wręczył zaproszonym gościom stypendia za osiągnięcia 

w dziedzinie sportu oraz zajmujących się twórczością artystyczną i upowszechnianiem kultury. 

 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował, radnej Halinie Perdian, 

radnemu Piotrowi Skwierczyńskiemu oraz radnemu Zdzisławowi Szukiełowiczowi za 

reprezentowanie pocztu sztandarowego podczas uroczystości Święta Konstytucji 3- go Maja.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Stan dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich – plany remontowe i inwestycyjne. 

3. Oświetlenie na terenie Gminy – plany inwestycyjne. 

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXIX/1/16/ 

6.2. zaciągnięcia przez Gminę długoterminowego kredytu. /numer druku XXIX/2/16/ 
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6.3. zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu  

w 2017 roku. /numer druku XXIX/3/16/ 

6.4. przyjęcia „Regulaminu miejsca wykorzystywanego do kąpieli na zbiorniku wodnym 

w Kożuchowie”. /numer druku XXIX/4/16/ 

6.5. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze. /numer druku XXIX/5/16/ 

6.6. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków ochotniczych 

Straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę. /numer druku XXIX/6/16/ 

6.7. zmian w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer druku XXIX/7/16/ 

6.8. nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIX/8/16/ 

6.9. zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych.  

/numer druku XXIX/9/16/ 

6.10. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Wsi i Rolnictwa. /numer druku 

XXIX/10/16/ 

6.11. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIX/11/16/ 

6.12. nadania tytułu Honorowy Obywatel Kożuchowa. /numer druku XXIX/12/16/ 

6.13. bezprzetargowego najmu nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Kożuchów. /numer druku XXIX/13/16/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXVIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Nowosolskiego 

subObszaru Funkcjonalnego. /numer druku XXIX/14/16/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za-14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej. /numer druku XXIX/15/16/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za-14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Jakóbczak Tomasz – Przewodniczący Komisji ds. zmian w statucie Gminy Kożuchów złożył 

wniosek o wycofanie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy 

Kożuchów /numer druku XXIX/11/16/, ponieważ autopoprawka nie została uzgodniona 

z Przewodniczącym Komisji ds. zmian statucie Gminy Kożuchów.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że sprawa wycofania 

autopoprawki zostanie omówiona w punkcie 6 porządku obrad.  

 

Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Stan dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich – plany remontowe i inwestycyjne. 

3. Oświetlenie na terenie Gminy – plany inwestycyjne. 

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXIX/1/16/ 

6.2. zaciągnięcia przez Gminę długoterminowego kredytu. /numer druku XXIX/2/16/ 

6.3. zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 

2017 roku. /numer druku XXIX/3/16/ 

6.4. przyjęcia „Regulaminu miejsca wykorzystywanego do kąpieli na zbiorniku wodnym 

w Kożuchowie”. /numer druku XXIX/4/16/ 

6.5. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze. /numer druku XXIX/5/16/ 

6.6. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków ochotniczych 

Straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę. /numer druku XXIX/6/16/ 

6.7. zmian w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer druku XXIX/7/16/ 

6.8. nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIX/8/16/ 

6.9. zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych.  

/numer druku XXIX/9/16/ 

6.10. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Wsi i Rolnictwa. /numer druku 

XXIX/10/16/ 

6.11. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIX/11/16/ 

6.12. nadania tytułu Honorowy Obywatel Kożuchowa. /numer druku XXIX/12/16/ 

6.13. bezprzetargowego najmu nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy 
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Kożuchów. /numer druku XXIX/13/16/ 

6.14. uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Nowosolskiego subObszaru 

Funkcjonalnego /numer druku XXIX/14/16/ 

6.15. rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer 

druku XXIX/15/16/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXVIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2.  

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie, 

przedstawiła informację o stanie dróg wojewódzkich oraz planach remontowych 

i inwestycyjnych na terenie Gminy Kożuchów.  Zastępca Kierownika poinformował, że na 

terenie Gminy Kożuchów zostaną rozpoczęte cztery inwestycje, ponadto w ramach bieżącego 

utrzymania w ramach posiadanych środków nastąpi wymiana i poprawa oznakowania 

poziomego oraz odnowa oznakowania pionowego, koszenie poboczy i pasów zieleni, wycinka 

drzew oraz punktowe naprawy.  

Pawelec Paulina – Zastępca Naczelnika Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze, 

przedstawiła informację w sprawie planowanych inwestycji na terenie Gminy Kożuchów. 

Zastępca Naczelnika oznajmił, że Zarząd Dróg Wojewódzkich będzie aplikował o środki 

z regionalnego programu operacyjnego na remont i przebudowę drogi wojewódzkiej nr 296 na 

odcinku Kożuchów – Żagań, przebudowę wraz z rozbudową drogi wojewódzkiej nr 297 na 

odcinku Cisów w granicach powiatu oraz nastąpi rozbudowa skrzyżowania dróg wojewódzkich 

nr 297 i nr 283 w miejscowości Kożuchów. Następnie Zastępca Naczelnika poinformowała, że 

na ww. zadania zostały ogłoszone przetargi, w których zostały wyłonione najkorzystniejsze 

oferty, z których w wyniku procedury przetargowej zostaną wybrani wykonawcy. Dodatkowo 

Zarząd planuje wykonać przebudowę drogi, polegającą na wykonaniu pojedynczego 

powierzchniowego utrwalenia w ciągu drogi nr 283 na odcinku Książ Śląski – Studzieniec. 

Zastępca Naczelnika oznajmiła, że wszystkie prace rozpoczną się w bieżącym 2016 roku.  

Następnie Zastępca Naczelnika poinformowała o zadaniach ujętych na liście rezerwowej, czyli 

wzmocnienie drogi nr 283 w miejscowości Mirocin Dolny wraz z budową chodnika, 

wzmocnienie drogi nr 283 relacji Zielona Góra – Kożuchów, przebudowa drogi nr 283 

w miejscowości Lasocin oraz budowa obwodnicy Kożuchowa. Zastępca Naczelnika oznajmiła, 

że ww. zadania nie mają zagwarantowanych środków finansowych na ich realizację, w związku 

z tym na liście rezerwowej nie zostały wskazane lata rozpoczęcia przebudowy.  
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy w najbliższym czasie 

Zarząd Dróg Wojewódzkich planuje wykonanie chodnika w miejscowości Radwanów. 

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie 

poinformowała, że nikt nie występował z wnioskiem w tej sprawie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że co roku składa 

wnioski w tej sprawie.  

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie oznajmiła, 

że nie ma w planach wykonania chodnika w miejscowości Radwanów, jednak jest możliwość 

ujęcia tego zadania w planach inwestycyjnych.  

Pawelec Paulina – Zastępca Naczelnika Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze 

poinformowała, że co roku Zarząd Dróg Wojewódzkich rozpatruje możliwości wykonania 

wnioskowanych zadań w stosunku do posiadanych środków finansowych.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zwrócił się z prośbą o sprawdzenie 

omawianej sprawy oraz o pozytywne rozpatrzenie wniosku. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa zapytał, jakie istnieją szanse aby 

wzmocnienie drogi nr 283 w miejscowości Mirocin Dolny wraz z budową chodnika zostało 

wpisane na listę podstawową, a nie rezerwową.  

Pawelec Paulina – Zastępca Naczelnika Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze 

poinformowała, że Zarząd Dróg Wojewódzkich dysponuje ograniczoną pulą środków 

finansowych oraz planem inwestycji priorytetowych, w którym znajdują się inwestycje wpisane 

do realizacji z perspektywy finansowej na lata 2014-2020. Następnie Zastępca Naczelnika 

dodała, że środki zostały dostosowane do alokacji przyznanej na drogi wojewódzkie z priorytetu, 

więc Zarząd musiał rozdysponować środkami tak, aby na całą sieć województwa rozłożyć je 

równomiernie i niestety nie wszystkie inwestycje znalazły się na liście zadań priorytetowych. 

Następnie Zastępca Naczelnika stwierdziła, że w momencie rozstrzygania postępowań 

przetargowych oraz w wyniku oszczędności, zaoszczędzone środki będą kierowane na wybraną 

przez Zarząd realizację zadań z listy rezerwowej.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zauważył, że podczas sesji Rady Miejskiej 

zostanie przeprowadzone głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

o udzieleniu pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2017 roku, który obejmuje 

współpracę z Zarządem Dróg Wojewódzkich poprzez budowę dwóch zatok autobusowych 

w miejscowości Studzieniec. Następnie radny zapytał, w jakim czasie może zostać ujęte zadanie 

w harmonogramie inwestycji po wykonaniu dokumentacji ww. zadania.   

Pawelec Paulina – Zastępca Naczelnika Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze 

poinformowała, że zadanie zostanie zrealizowane ze środków na poprawę bezpieczeństwa ruchu 
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drogowego, które przyznawane są corocznie w ramach budżetu. Następnie  Zastępca Naczelnika 

poinformowała, że na obecną chwilę nie ma wiedzy na temat planowanej wysokości tych 

środków. Następnie Zastępca Naczelnika dodała, że dokumentacja zostanie przygotowana 

w 2017 roku i w momencie przyznania środków, zadanie przy dofinansowaniu gminy zostanie 

wpisane w pierwszej kolejności na listę do realizacji.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy w takiej sytuacji gmina musi starać 

się o bezpośrednie wpisanie ww. inwestycji na listę zadań do realizacji przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich. 

Pawelec Paulina – Zastępca Naczelnika Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze 

poinformowała, że zadanie zostanie zrealizowane w ramach corocznych przyznawanych 

środków budżetowych.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że w sesji uczestniczy 

15 radnych. 

Nowocień Andrzej – radny zapytał, kiedy będzie możliwość naprawy zapadniętego chodnika 

oraz wykoszenie poboczy przy drodze wojewódzkiej nr 296 relacji Stypułów – Żagań.  

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie 

poinformowała, że w miesiącu czerwcu planowane jest koszenie wszystkich ciągów dróg oraz 

usuwanie trwa z chodników przy drogach wojewódzkich.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy budowa kilkumetrowych 

chodników jest uzależniona od dofinansowania z gminy, czy Zarząd Dróg Wojewódzkich jest 

w stanie sam wykonać taką inwestycję. 

Pawelec Paulina – Zastępca Naczelnika Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze 

poinformowała, że na podstawie ogólnej zasady zadań poprawiających bezpieczeństwo ruchu 

drogowego takie zadania są realizowane przy dofinansowaniu gmin. Następnie Zastępca 

Naczelnika dodała, że jeżeli takie zadanie pojawia się w planie, wówczas Zarząd występuje do 

gminy z wnioskiem o dofinansowanie, natomiast jeśli gmina nie posiada wymaganych środków, 

wówczas gdy zadanie jest niezbędne do realizacji ze względu na poziom bezpieczeństwa na  

natężenie ruchu, takie zadanie jest realizowane ze środków Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał o złożony wniosek w sprawie 

wykonania chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 263 od ulicy Reymonta do ulicy Kolonia 

Zielonogórska po lewej stronie w kierunku miejscowości Mirocin Dolny.  

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie 

poinformowała, że wniosek obecnie jest analizowany, ponieważ przy poboczu znajduje się rów, 

który utrudnia realizację zadania. Następnie Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich 
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w Kożuchowie poinformowała, że prawdopodobny termin realizacji zadania zostanie 

wyznaczony na 2017 rok.   

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał czy zadanie zostanie 

zrealizowane ze środków własnych Zarządu, czy na podstawie zawartego porozumienia z gminą 

w ramach poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie 

poinformowała, że obecnie rozmowy w tej sprawie są prowadzone i Zarząd będzie starał się 

o realizację tej inwestycji z własnych środków finansowych, jednak problem może dotyczyć 

przykrycia rowu kolektorem.  

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał o sytuację związaną z postawieniem wiaty przystankowej 

przy ulicy Nowosolnej. Radny oznajmił, że problem jest podobny ponieważ w miejscu 

wyznaczenia nowego miejsca pod wiatę przystankową znajduje się skarpa, która utrudnia 

postawienie wiaty przystankowej.   

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie 

poinformowała, że jest to nowa sprawa, która dopiero była rozpatrywana. Następnie Zastępca 

Kierownika poinformowała, że gmina w pierwszej kolejności musi wystąpić z wnioskiem 

o lokalizację przystanku autobusowego, a do określenia lokalizacji jest niezbędne zachowanie 

odpowiednich warunków. Zastępca Kierownika oznajmiła, że na dniach gmina powinna 

otrzymać pismo instruujące w tej sprawie.  

Jakóbczak Tomasz – radny zauważył, że lokalizacja została wyznaczona przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich.  

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie oznajmiła, 

że z wnioskiem o lokalizację wiaty przystankowej nikt nie występował, natomiast pojawiła się 

prośba o wykonanie nasypu na którym można by było ustawić wiatę przystankową.  

Jakóbczak Tomasz – radny poinformował, że sprawa w tym zakresie została wyjaśniona już 

wcześniej, gdzie przystanek został przesunięty i ustanowiony legalnie w drugie miejsce.  

Nowak Emilia – Zastępca Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kożuchowie wyjaśniła, 

że co innego jest wyznaczenie przystanku autobusowego z linią zygzak P-17, a co innego jest 

utwardzenie placu i zgoda na lokalizację wiaty przystankowej, ponieważ w tym przypadku 

potrzebna jest decyzja na lokalizację. Następnie Zastępca Kierownika poinformowała, że w tej 

sprawie gmina również otrzyma wytyczne, jak należy postąpić w tej sprawie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację na temat stanu dróg gminnych 

oraz o planowanych inwestycjach. /informacja w załączeniu/ 



8 

 

Następnie Burmistrz zaproponował radnym stworzenie wspólnej mapy drogowych inwestycji, 

która została by przyjęta uchwałą intencyjną. Zdaniem Burmistrza taka współpraca w pełni 

określi oraz przedstawi mieszkańcom wspólne plany i działania dla lepszego rozwoju gminy.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zwrócił się z prośbą do Burmistrza 

Kożuchowa o wpisanie do przedstawionego planu inwestycyjnego, drugiego etapu realizacji 

zadań w miejscowości Radwanów. Radny zwrócił uwagę, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

i Budżetu Burmistrz wyraził na to zgodę, jednak nie ujął tego w przedstawionym planie. 

Następnie Przewodniczący Komisji oznajmił, że umówił się na spotkanie w Starostwie 

Nowosolskim, aby zacząć rozmowy i przyspieszyć działania w tej sprawie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zaproponowana inwestycja zostanie 

wpisana do planu inwestycyjnego. Następnie Burmistrz zaproponował, aby w ciągu miesiąca 

przygotować wspólną mapę drogowych inwestycji, w której zostałyby ujęte wszystkie 

zaproponowane przez radnych inwestycje drogowe. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz 

stwierdził, że rozpoczęte inwestycje drogowe w miejscowości Radwanów powinny zostać 

dokończone.  

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy podczas realizacji zadania przy ulicy Asnyka 

w Kożuchowie zostanie wymienione przyłącze kanalizacyjne. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przy realizacji ww. zadania w pierwszej 

kolejności zostanie wymieniona sieć kanalizacyjna.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa stwierdził, że od półtora roku 

słyszy o inwestycjach związanych z utwardzeniem dróg gminnych i zdaniem radnego po dzień 

dzisiejszy radny nie zauważył, aby drogi gminne zostały utwardzone. Na zakończenie 

wypowiedzi radny dodał, że mieszkańcy ciągle czekają i upominają o utwardzenie dróg 

gminnych. Następnie radny podkreślił, że co sesję będzie o tym przypominać, dopóki nie 

nastąpią wymagane efekty w tej sprawie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zapewnił radnego, że drogi gminne zostaną utwardzone. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny poprosił, aby przy tworzeniu mapy drogowych inwestycji radni 

pamiętali o zamknięciu dróg przy starym rynku.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, skierował zapytanie do radnego 

Powiatu Nowosolskiego Henryka Dunasa, na jakim etapie jest realizacja remontu drogi 

powiatowej przy ulicy Garbarskiej planowanej w 2017 roku. Następnie Przewodniczący zapytał, 

czy w trakcie realizacji inwestycji będzie brany pod uwagę wniosek w sprawie przekształcenia 

terenu zielonego przy ulicy Zielonogórskiej na parking dla samochodów.  

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego oznajmił, że obserwując działania Burmistrza 

Kożuchowa w powiecie oraz w Zarządzie Województwa można stwierdzić, że znacząco 
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wpływają one na rozwój gminy Kożuchów.  Następnie radny poinformował, że remont wraz 

z rozbudową ulicy Garbarskiej rozpocznie się w 2017 roku.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radny Powiatu 

Nowosolskiego Henryk Dunas posiada szersze informacje, dotyczące projektu i dokumentacji tej 

inwestycji.  

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego oznajmił, że zostały przeprowadzone rozmowy 

z Kierownikiem Powiatowego Zarządu Dróg, jednak na obecną chwilę radny nie posiada 

informacji, czy wnioskowany parking przy ulicy Garbarskiej zostanie wykonany.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wnioskowany parking przy ulicy 

Garbarskiej zostanie wykonany podczas zaplanowanej inwestycji.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się z prośbą do radnego 

Powiatu Nowosolskiego Henryka Dunasa o podjęcie działań w sprawie remontu drogi 

powiatowej łączącej Książ Śląski z miejscowością Czasław, ponieważ droga jest w tragicznym 

stanie technicznym i jest brak jakiekolwiek nawierzchni drogi. Wiceprzewodniczący dodał, że 

mieszkańcy od kilku lat interweniują w tej sprawie, podobnie jak Burmistrz Kożuchowa i Wójt 

Gminy Otyń. 

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego oznajmił, że na najbliższej sesji Rady Powiatu 

złoży w tej sprawie interpelację.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w planowanym 

harmonogramie inwestycji zostaną ujęte inne inwestycje niż inwestycje drogowe, na przykład 

budowa targowiska miejskiego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział twierdząco. Następnie Burmistrz 

Kożuchowa poinformował, że złoży do Biura Rady propozycję harmonogramu inwestycji do 

zapoznania się dla radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. Burmistrz Kożuchowa dodał, że 

w planowanym harmonogramie znajdzie się również propozycja termomodernizacji Szkoły 

Podstawowej Nr 2 i Przedszkola Nr 1 oraz budowa targowiska miejskiego. Burmistrz dodał 

również, że chciałby w przyszłości przeprowadzić kolejny etap rewitalizacji śródmieścia, który 

obejmowałby między innymi remont pomieszczeń w Centrum Kultury „Zamek” oraz 

rewitalizację murów obronnych.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał o planowane inwestycje 

związane z budową hali sportowej i stadionu lekkoatletycznego.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że dokumentacja dotycząca budowy stadionu 

lekkoatletycznego jest przygotowana i oczekuje na ogłoszenie konkursu o dofinansowanie 

z Ministerstwa Sportu. Następnie Burmistrz dodał, że podobnie jest z planowaną inwestycją 

związaną z budową hali sportowej.  
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy do harmonogramu 

planowanych inwestycji mogą zostać zgłoszone inwestycje dotyczące terenów wiejskich, na 

przykład remont czy budowa świetlic wiejskich. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział twierdząco, jednak zaznaczył że na dzień 

dzisiejszy remonty i budowy świetlic wiejskich są zawieszone. Następnie Burmistrz dodał, że 

temat świetlic wiejskich powinien zostać poruszony na ponownym zebraniu, aby rozpatrzyć 

i omówić aspekt ekonomiczny i społeczny. Burmistrz dodał, że mieszkańcy powinni 

opowiedzieć się co jest ważniejsze, budowa i remont dróg, czy świetlic wiejskich. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że na dzień dzisiejszy priorytetem jest remont 

i budowa dróg na terenie gminy.  

Marek Andrzej – radny, wyraził niezadowolenie z planowanego remontu północnej ściany 

Urzędu Miejskiego w Kożuchowie. Zdaniem radnego środki z tego tytułu powinny zostać 

przeznaczone na remont i budowę świetlic na terenach wiejskich.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby temat dotyczący 

świetlic wiejskich omówić w punkcie „Sprawy różne”. 

 

Do pkt. 3.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację na temat oświetlenia na terenie 

Gminy oraz plany inwestycyjne. /informacja w załączeniu/  

Marek Andrzej – radny zapytał, czy brane jest pod uwagę dostawienie opraw oświetleniowych 

na betonowych słupach w Podbrzeziu Górnym – Kolonia Górska, w kierunku miejscowości 

Mirocin Górny.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że taka inwestycja jest brana pod uwagę, 

jednak Burmistrz zaznaczył, że są to bardzo wysokie koszty realizacji i nie wystarczy 

zamontowanie samych opraw oświetleniowych na słupach betonowych, ponieważ potrzebna 

będzie dokumentacja oraz nowa instalacja elektryczna wraz z zamontowaniem skrzynki 

elektrycznej. Następnie Burmistrz dodał, że radni wraz z Burmistrzem powinni podejmować 

odpowiedzialne decyzje, aby wspólnie iść do przodu i realizować zamierzone cele.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przypomniał o małych 

miejscowościach, gdzie brakuje pojedynczych lamp, których brak utrudnia życie mieszkańcom. 

Radny zaproponował, aby co roku w jednej miejscowości zostawały uzupełniane braki 

w oświetleniu, ponieważ jest to niewielki koszt, a znacznie poprawi komfort życia mieszkańców 

mniejszych miejscowości.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w obecnym roku kalendarzowym na takie 

wymiany zostaną przeznaczone środki w wysokości około 60 000 zł., które zostaną 
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przeznaczone między innymi na dokończenie oświetlenia w miejscowości Studzieniec oraz 

Lasocin.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o ujęcie w planach inwestycyjnych uzupełnienie 

oświetlenia przy drodze między ulicą Wolności a Moniuszki, ponieważ mieszkańcy nie raz 

zgłaszali problem w tej sprawie.  

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy brane jest pod uwagę uzupełnienie oświetlenia przy 

ulicy Kościuszki, o które radna apelowała kilkukrotnie i które Burmistrz obiecał na poprzednich 

sesjach.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeżeli chodzi i ta sprawę, to w pierwszej 

kolejności trzeba przygotować dokumentację na postawienie słupów energetycznych. Następnie 

Burmistrz oznajmił, że pojawiła się propozycja postawienia jednej lub dwóch lamp, które 

oświetlą zjazd do parkingu między blokami przy ulicy Kościuszki. Burmistrz również dodał, że 

taka możliwość zostanie wykonana w bieżącym roku kalendarzowym. Następnie Burmistrz 

stwierdził, że być może przy współpracy ze wspólnotą mieszkaniową pojawi się tymczasowa 

możliwość zamontowania halogenów z czujnikami ruchu. Burmistrz podkreślił, że w przyszłości 

zostanie sporządzony projekt dotyczący remontu nawierzchni drogi oraz postawienia nowego 

oświetlenia przy ww. ulicy.  

Następnie Burmistrz skierował zapytanie do Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Urzędu Miejskiego w Kożuchowie, kiedy nastąpi przejęcie gruntu przy ulicy Kraszewskiego pod 

przystanek autobusowy. 

Zabielska Irena - Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego oznajmiła, 

że przejęcie ww. gruntu nastąpi w miesiącu czerwcu br., ponieważ w tym terminie została 

zlecona wycena.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa skierował wypowiedź do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, że przystanek autobusowy przy ulicy Kraszewskiego powstanie w ciągu 2, 5 miesiąca.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wyjaśnienie kwestii 

dotyczącej wykonania oświetlenia przy ulicy Kościuszki. Przewodniczący zauważył, że na 

ostatnim posiedzeniu Komisji Burmistrz oznajmił, że taka inwestycja nie zostanie zrealizowana 

z braku potrzebnych środków, natomiast w dniu sesji Burmistrz wspomina o jej częściowej 

realizacji.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że sprawa dotyczy dostawienia jednej oprawy 

oświetleniowej.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o dostawienie halogenu z czujnikiem ruchu przy 

Centrum Kultury „Zamek” od strony byłego GS-u.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że mieszkańcy sami mogliby ponieść koszty 

zakupu lampy halogenowej oraz jej postawienia w wysokości około 100, 00 zł. Burmistrz dodał, 

że mieszkańcy również powinni brać odpowiedzialność za swoją przestrzeń życiową.  

 

Do pkt. 4.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił Burmistrza Kożuchowa 

o streszczenie informacji ze spotkania, które odbyło się z przedsiębiorcami w sprawie 

zamknięcia ulic w rynku. Wiceprzewodniczący dodał, że nie wiedział o spotkaniu, w którym 

wyraził chęć uczestniczenia.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że spotkanie miało na celu przedstawienie 

informacji przedsiębiorcom, którzy posiadają sklepy w rynku, jak będzie wyglądała nowa 

organizacja ruchu. Następnie Burmistrz dodał, że w spotkaniu uczestniczyło około trzynastu 

przedsiębiorców, gdzie 90 % zgromadzonych gości nie miała przeciwskazań do nowej 

organizacji ruchu. Burmistrz dodał, że jeden przedsiębiorca wyraził obawy, że odejdzie mu kilku 

klientów, z powodu niemożności podjechania samochodem pod sklep po odbiór kwiatów, czy 

wieńców. Burmistrz oznajmił, że przedsiębiorca Paweł Mrowiec również wyraził obawy 

podczas spotkania, ponieważ zdaniem przedsiębiorcy również może stracić kilku klientów. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że na spotkanie zostali zaproszeni główni 

zainteresowani, czyli przedsiębiorcy, ponieważ zdecydowana większość mieszkańców starówki 

jest za propozycją zamknięcia części ruchu ulicznego w rynku. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kiedy nastąpi zamknięcie ulicy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie ma konkretnej daty, jednak Burmistrz 

stwierdził, że chciałby aby nastąpiło to jak najszybciej.  

Marek Andrzej – radny zauważył, że w sprawozdaniu z prac Burmistrza między sesjami nie 

zostało ujęte spotkanie z Prezesem P.U.K. USKOM w sprawie przywożenia odpadów na 

wysypisko śmieci w Kożuchowie. Radny w imieniu mieszkańców wyraził niepokój w tej 

sprawie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił radnego o sprecyzowanie swoich wątpliwości. 

Marek Andrzej – radny zapytał, dlaczego radni nie mogli zdecydować w tej sprawie poprzez 

podjęcie stosownej uchwały, gdyż w innych sprawach radni podejmują głosowanie. Radny 

wyraził oburzenie z powodu zbyt dużego gromadzenia się odpadów na wysypisku śmieci 

i zdaniem radnego, takie decyzje powinny być konsultowane, ponieważ większość mieszkańców 

o tej sprawie nie jest poinformowanych. Następnie radny oznajmił, że wysypisko śmieci jest 
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pozostawione bez nadzoru pracownika i nikt nie kontroluje przywożenia i gromadzenia 

odpadów.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady oznajmił, że sprawa zostanie omówiona 

w punkcie „Sprawy różne”. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, poprosił o przedstawienie szczegółów 

spotkania z Zastępcą Prezydenta Zielonej Góry Krzysztofem Kaliszukiem. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że spotkanie dotyczyło uzgodnień  po 

przetargowych, między innymi w sprawie rozliczeń oraz podpisania umów i aneksów, 

dotyczących inwestycji drogowej w miejscowości Radwanów. Burmistrz dodał, że 

w najbliższym czasie nastąpi realizacja zadania. Następnie Burmistrz poprosił Panią Annę 

Kościukiewicz – sołtys sołectwa Radwanów o poinformowanie mieszkańców o konieczności 

zamknięcia drogi na odcinku, gdzie znajduje się mostek, ponieważ przebudowa drogi w tym 

miejscu nie może być wykonana częściowo.  

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy dostępny jest plan nowej organizacji ruchu, do wglądu 

dla innych mieszkańców.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przygotuje kserokopię planu z informacją 

o nowej organizacji ruchu dla pozostałych mieszkańców.  

Jakóbczak Tomasz – radny zwrócił uwagę, że nie tylko przedsiębiorcy powinni być 

poinformowani o nowej organizacji ruchu w rynku, ale radni również.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w podpisanych 

porozumieniach z Województwem Lubuskim zmieniły się zasady dotyczące kwestii 

finansowych.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nic w tej sprawie nie uległo zmianie 

i wszystkie rozliczenia pozostają w takiej formie, w jakiej zostały ustalone podczas 

podpisywania umowy o porozumieniu. Następnie Burmistrz dodał, że sprawdzane są jeszcze 

elementy związane z pozyskaniem środków ze schetynówek, które w ciągu tygodnia powinny 

zostać wyjaśnione. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że podjęcie uchwały 

w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Kożuchów długoterminowego kredytu nastąpi tak szybko, 

ponieważ Województwo Lubuskie potrzebuje zabezpieczenia finansowego ze strony Gminy 

Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił zestawienie udzielonych odpowiedzi na 

interpelacje, wnioski i oświadczenia zgłoszone przez radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie 

podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 27 kwietnia 2016 roku. /informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z prośbą, aby podczas 

udzielenia pisemnej informacji o przesunięciu terminu udzielenia odpowiedzi, wskazywać 
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radnemu składającemu wniosek o innym wyznaczonym terminie udzielenia odpowiedzi, jeżeli 

prawidłowy termin udzielenia odpowiedzi został przesunięty.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i oświadczenia radnych nie podlegają Kodeksowi postępowania administracyjnego i nie 

wymagają wyznaczenia terminu. Następnie Sekretarz poinformował, że w następnych 

odpowiedziach będzie udzielana informacja, w jakim terminie wnioskowana sprawa zostanie 

załatwiona.  Na zakończenie wypowiedzi Sekretarz oznajmił, że wcześniej informował radnego 

jaki jest powód przesunięcia udzielenia odpowiedzi i dlaczego nie wyznaczono kolejnego 

terminu. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi na interpelację, złożoną podczas marcowej sesji Rady Miejskiej w sprawie 

sporządzenia zestawienia poniesionych kosztów remontowych budynku po byłej firmie ZASET 

przy ulicy 1 Maja. Wiceprzewodniczący dodał, że do tej pory odpowiedź nie została udzielona. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że odpowiedź zostanie udzielona. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, nawiązał wypowiedź do interpelacji, złożonej 

podczas grudniowej sesji Rady Miejskiej w sprawie wyrównania, uzupełnienia braków 

i utwardzenia drogi przy ulicy Głowackiego. Przewodniczący oznajmił, że w otrzymanej 

odpowiedzi został poinformowany, że uzupełnienie braków drogi przy ulicy Głowackiego 

nastąpi w okresie letnim. Przewodniczący zapytał, jaki zakres prac został wykonany w tej 

sprawie, ponieważ droga w dalszym ciągu wymaga uzupełnienia braków w nawierzchni.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że prawdopodobnie droga została utwardzona 

tłuczniem, jednak wymaga to sprawdzenia, ponieważ ponownie powstały w niej ubytki. 

Następnie Burmistrz stwierdził, że droga przy ulicy Głowackiego powinna zostać 

wyremontowana w kolejnym etapie drogowych inwestycji, ponieważ mieszkańcy 

niejednokrotnie zwracają uwagę na problem związany z nawierzchnią drogi przy ulicy 

Głowackiego. 

Pikulski Adrian -  Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa oznajmił, że otrzymał pisemną 

odpowiedź, że ze względu na liczne potrzeby inwestycyjne Gmina Kożuchów nie wybuduje 

w latach kolejnych nowych świetlic na terenach wiejskich, a skupi się raczej na remontach 

obiektów już istniejących. Radny zapytał, co w takiej sytuacji znaczą słowa wypowiedziane 

przez Burmistrza na styczniowym zebraniu wiejskim w Mirocinie Średnim, że świetlica 

powstanie. Radny przedstawił artykuł z lokalnej gazety, który zawiera informację 

o zabezpieczeniu potrzebnych środków w budżecie Gminy na wykonanie dokumentacji 

projektowej oraz wypowiedź Burmistrza Kożuchowa, że w następnych latach gmina będzie 

aplikować o potrzebne środki na sfinansowanie inwestycji. Radny zapytał, co Burmistrz 
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zamierza zrobić z zaistniałą sytuacją w tej sprawie, ponieważ potrzebne środki zostały 

zabezpieczone w budżecie gminy na wykonanie dokumentacji, która powinna być sporządzona 

do końca bieżącego roku, gdzie późniejsze procedury trwają od 6 do 7 miesięcy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w bieżącym roku zostanie wstrzymana 

procedura dokumentacji projektowej, dotyczącej budowy świetlic oraz nie zostaną ogłoszone 

żadne konkursy na świetlice wiejskie. Następnie Burmistrz oznajmił, że podczas odbytych 

spotkań z mieszkańcami zdecydowana większość opowiadała się za przeznaczeniem środków na 

oświetlenie i remont dróg, które obecnie są priorytetem, natomiast w kolejnych latach można 

przystąpić do realizacji projektów związanych ze świetlicami wiejskimi. Następnie Burmistrz 

dodał, że pamięta o czym mówił podczas zebrania wiejskiego w Mirocinie Średnim 

i przypomniał, że podczas spotkania było wspominane o ekonomicznym powstaniu świetlic, 

ponieważ pojawiały się zarzuty, że gmina posiada niewykorzystane świetlice między innymi 

w Mirocinie Górnym oraz w Mirocinie Dolnym. Burmistrz zaproponował, aby w pierwszej 

kolejności zrealizować inwestycje związane z remontem dróg i uzupełnieniem oświetlenia, 

a w następnej kolejności wyremontować i przywrócić do użyteczności niewykorzystane 

świetlice wiejskie. Burmistrz zauważył, że gmina potrzebuje również ogromne środki finansowe 

na potrzebne przyłącze kanalizacyjne dla Studzieńca i Mirocinów, ponieważ niewykonanie 

będzie skutkowało wysokimi karami środowiskowymi. 

Pikulski Adrian -  Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa oznajmił, że podczas zebrania 

wiejskiego w Mirocinie Średnim Burmistrz widział, jakie złe warunki panują w świetlicy 

wiejskiej. Następnie radny poinformował, że w dzisiejszej sesji uczestniczy młodzież z Rady 

Sołeckiej, która również była obecna podczas styczniowego zebrania. Następnie radny 

stwierdził, że Burmistrz proponuje zbyt długi okres oczekiwania, który może spowodować 

brakiem potrzebnych środków oraz mniejszym przyznaniem dotacji na ten cel. Radny stwierdził, 

że nie ma sensu remontować świetlic już odnowionych, ponieważ funkcjonują i mieszkańcy 

z nich korzystają. Radny zwrócił uwagę, że w świetlicy w Mirocinie Górnym co dwa miesiące są 

organizowane imprezy okolicznościowe, młodzież gra w ping-ponga, kobiety mają zajęcia 

z fitness, więc radny nie zgodził się ze stwierdzeniem, że świetlica w Mirocinie Górnym jest 

niewykorzystywana.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa podkreślił, że na dzień dzisiejszy podstawą są drogi 

oraz oświetlenie.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że wypowiedź radnego  

Adriana Pikulskiego nie dotyczy tylko świetlic w Mirocinach, ale również ukazuje sytuację jaka 

jest na większości obszarach wiejskich, między innymi w Książu Śląskim. Wiceprzewodniczący 

dodał, że mieszkańcy Książa Śląskiego również otrzymali zapewnienia, że taka świetlica 
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powstanie w ich miejscowości. Wiceprzewodniczący stwierdził, że gdy zobaczył pismo 

przedstawione przez radnego Adriana Pikulskiego poczuł się zniesmaczony zaistniałą sytuacją, 

ponieważ w każdej wsi są inne potrzeby do zrealizowania. Radny dodał, że miejscowość Książ 

Śląski nie wymaga inwestycji drogowych, ponieważ większość dróg jest w należytym stanie, 

a oświetlenie wymaga uzupełnienia kilku lamp, wiec ww. pisemna odpowiedź nie powinna 

dotyczyć całej Gminy Kożuchów. Na zakończenie wypowiedzi Wiceprzewodniczący zauważył, 

że za poprzedniej kadencji została ustalona zasada, że przynajmniej dwie świetlice na jedną 

kadencję zostaną przywrócone do funkcjonowania.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w ostatnim czasie została przywrócona do 

funkcjonowania świetlica w Czciradzu oraz rozpoczęto remont świetlicy w Lasocinie. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaapelował, aby ponownie rozpatrzyć 

zaistniałą sytuację oraz poddać ją dyskusji. 

Pikulski Adrian -  Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa zaproponował, aby w zaistniałej 

sytuacji nie remontować wnętrza Centrum Kultury „Zamek” oraz południowej ściany ratusza, 

skoro na dzień dzisiejszy najważniejsze są inwestycje drogowe i oświetleniowe. Na zakończenie 

wypowiedzi radny dodał, że nie zaakceptuje kolejnych nakładów finansowych na Centrum 

Kultury „Zamek”, ponieważ mieszkańcy obszarów wiejskich ponownie będą poszkodowani. 

Olszówka Dawid – mieszkaniec Mirocina Średniego, skierował zapytanie do Burmistrza 

Kożuchowa, gdzie w zaistniałej sytuacji mają się spotykać mieszkańcy terenów wiejskich. 

Zdaniem mieszkańca Burmistrz dba tylko o miasto, a nie o tereny wiejskie.  Następnie 

mieszkaniec stwierdził, że w miejscowości Mirocin Średni jest organizowanych wiele imprez 

okolicznościowych w pomieszczeniach, w których odpada tynk i jest zimno, co bardzo utrudnia 

spotkaniom mieszkańców. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w obecnym roku kalendarzowym gmina 

przekazała bardzo dużą ilość środków finansowych dla środowisk wiejskich, więc mówienie że 

dba się tylko o miasto jest bezzasadne. Burmistrz stwierdził, że ilość dróg oraz ilość oświetlenia 

jaka zostanie zrealizowana, zostanie lepiej przyjęta przez mieszkańców niż wybudowanie 

świetlicy wiejskiej w Mirocinie Średnim. Następnie Burmistrz stwierdził, że gdyby mieszkańcy 

Mirocina Średniego mieli wybór między budową świetlicy, a utwardzeniem dróg, to wybrali by 

utwardzenie dróg dojazdowych i uzupełnienie oświetlenia.  

Olszówka Dawid – mieszkaniec Mirocina Średniego zdecydowanie stwierdził, że mieszkańcy 

Mirocina Średniego wybrali by budowę nowej świetlicy wiejskiej, ponieważ nie mają miejsca do 

wspólnych spotkań. Mieszkaniec zauważył, że zaistniałe akty wandalizmu, wielokrotnie 

wskazywane przez Burmistrza, biorą się z powodu braku miejsc do spotkań. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że największy problem 

wynikł z powodu złożonej na początku kadencji obietnicy wybudowania świetlicy wiejskiej 

mieszkańcom Mirocina Średniego. Następnie radny stwierdził, że Burmistrz nie jest 

konsekwentny w swoich decyzjach finansowych. Radny dodał, że skoro najważniejsze są drogi, 

to dlaczego od początku kadencji nie może otrzymać kilku metrów kwadratowych tłucznia 

w celu utwardzenia drogi. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zauważył, że w ciągu kilku najbliższych tygodni 

w miejscowości Radwanów rozpocznie się inwestycja drogowa warta przeszło milion złotych. 

Pikulski Adrian -  Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa podsumował, że nadejdzie czas 

kiedy mieszkańcy rozliczą działania Burmistrza oraz radnych. Następnie radny stwierdził, że 

marzeniem mieszkańców Mirocina Średniego jest budowa nowej świetlicy wiejskiej i zdaniem 

radnego wypowiadanie się za mieszkańców przez Burmistrza jest nie trafione, ponieważ radny 

wie czego mieszkańcy jego miejscowości oczekują. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, jaki obecnie jest realizowany punkt porządku obrad oraz 

czy udzielane wypowiedzi są w ramach sprawozdania z prac Burmistrza między sesjami.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady wyjaśnił, że od dzisiejszej sesji integralną częścią 

punktu „Sprawozdania z prac Burmistrza między sesjami” będzie udzielanie odpowiedzi 

Burmistrza na wnioski i interpelacje radnych z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

 

Do pkt. 5.   

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że w związku z otrzymaniem dofinansowania do 

remontu i przebudowy ulic i chodników przy ulicy Młynarskiej i ulic przyległych w ramach 

„Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”, radna 

przeprowadziła konsultacje społeczne z mieszkańcami ulicy Młynarskiej oraz Rataja i została 

zobligowana do zgłoszenia w formie wniosków – propozycji do realizacji w ramach projektu.  

Radna dodała, że nie wszystkie wnioski wiążą się z kosztami i mają charakter prośby 

wystosowanej od mieszkańców tego rejonu. Następnie radna w imieniu mieszkańców 

podziękowała Burmistrzowi za pomyślną realizację inwestycji. Radna odczytała zgłoszone 

propozycje. /informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, poprosił o zwięzłe wypowiedzi dotyczące 

składanych wniosków i interpelacji.  

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że Statut Gminy Kożuchów określa, że wystąpienie 

może trwać 5 minut, więc radna korzysta z uprawnienia. Następnie radna przystąpiła do dalszej 

części odczytania zgłoszonych propozycji.  
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Jakóbczak Tomasz – radny, złożył wniosek o harmonogram inwestycji z aktualizacją dat, do 

wiadomości i zaakceptowania przez radnych oraz złożył prośbę o informację – plan, na co 

zostanie przeznaczony zwrot dotacji, która przeznaczona jest na przebudowę ulicy 

Ciepielowskiej w Nowej soli. Następnie radny poprosił Prezesa P.U.K. USKOM 

o przeanalizowanie, czy opłacalny jest zakup urządzenia do przebijania się pod drogami, 

ponieważ w tej chwili takie urządzenie jest wynajmowane przez spółkę P.U.K. USKOM. Radny 

uzasadnił, że takie urządzenie ułatwiło by prace podczas wymiany kanalizacji na terenie gminy 

w najbliższych latach. Na zakończenie wypowiedzi radny zwrócił się z wnioskiem 

o zagwarantowanie dofinansowania do przystanku przy ulicy Nowosolnej.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył propozycję wniosku, aby 

sołtysi prowadzili wykaz zajęć, które odbywają się w świetlicach wiejskich, aby nie było 

wątpliwości, że świetlice wiejskie są nie wykorzystywane. Następnie radny poinformował, że 

sołtys Mirocina Dolnego Krzysztof Raczykowski w pełni wykorzystuje wszystkie dostępne 

możliwości i nie powinny padać słowa, że w Mirocinie Dolnym jest coś nie wykorzystane.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zwrócił się z prośbą o wysłuchiwanie ze zrozumieniem 

udzielanych wypowiedzi. Następnie Burmistrz wyjaśnił, że poprzez określenie 

niewykorzystywania świetlic miał na myśli brak między innymi zaplecza sanitarnego oraz 

gastronomicznego, co uniemożliwia organizowanie imprez okolicznościowych przez 

mieszkańców, między innymi komunii, chrzcin czy wesel. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył interpelację w sprawie podania 

informacji dotyczącej nadzorowania wysypiska odpadów komunalnych w Kożuchowie. Radny 

poprosił o sprecyzowanie informacji kto przywozi śmieci oraz na jakich zasadach i przez jaki 

okres czasu oraz jakie są skutki finansowe.  

Andrzej Marek – radny, przychylił się pozytywnie do złożonego wniosku przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Marcina Jelinka.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady zapytał, czy gmina planuje podjąć działania 

zmierzające do podania do publicznej wiadomości wykazu zmian nazw ulic, które w jakiś 

sposób propagują komunizm lub inny ustrój totalitarny, gdzie ustawa o zakazie i propagowaniu 

komunizmu lub innego ustroju totalitarnego to wskazuje.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że gmina nie planuje podjęcia działań 

zmierzających do podania do publicznej wiadomości wykazu zmian ulic w ww. sprawie. 

Następnie Burmistrz oznajmił, że chciałby zająć się uporządkowaniem kożuchowskiej 

aglomeracji poprzez między innymi przekształcenie Podbrzezia Górnego w sołectwo, 

a Podbrzezia Dolne przyłączyć do granic Kożuchowa. Burmistrz dodał, że takie działania 

zostaną poprzedzone konsultacjami społecznymi z mieszkańcami.  
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że sprawa zmiany nazw ulic 

propagujących komunizm, została również zgłoszona podczas jednego z pełnionego dyżuru 

przez radnego, gdzie padły nawet propozycje mieszkańców do zmian nazw ulic. 

Wiceprzewodniczący poprosił o podanie informacji do publicznej wiadomości, że gmina na 

dzień dzisiejszy nie planuje zmian w nazewnictwach ulic, które w jakiś sposób propagują 

komunistyczny ustrój polityczny.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady zapytał, czy gmina planuje wprowadzić kodeks 

reklamowy, który ma uporządkować chaos w przestrzeni publicznej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że sprawa jest skomplikowana, ponieważ 

gmina musi konkretnie określić, jakie rozmiary szyldów i reklam powinny się znajdować na 

wskazanych terenach. Następnie Burmistrz oznajmił, że na dzień dzisiejszy gmina nie planuje 

takiego przedsięwzięcia.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że w Polsce do tej pory jeden samorząd 

wprowadził na 2 000 - 381 samorządów.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że poruszona sprawa dotyczy również problemów 

związanych z elementami konserwatorskimi.  

 

Do pkt. 6.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXIX/1/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przedstawił wszystkie opinie Komisji. 

/informacja w załączeniu/  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia przez Gminę długoterminowego kredytu. /numer druku XXIX/2/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 2, wstrzymało się od 

głosowania – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 6.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2017 roku. 

/numer druku XXIX/3/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Regulaminu miejsca wykorzystywanego do kąpieli na zbiorniku wodnym 

w Kożuchowie”. /numer druku XXIX/4/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosowania – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. /numer druku XXIX/5/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków ochotniczych Straży 

pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych organizowanych przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę. /numer druku XXIX/6/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer druku XXIX/7/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 6.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIX/8/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych.  /numer druku 

XXIX/9/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosowania – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.10. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Wsi i Rolnictwa. /numer druku XXIX/10/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosowania – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.11. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIX/11a/16/ 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że Burmistrz Kożuchowa wniósł 

autopoprawkę do projektu uchwały, która wynikła podczas posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych, na którym został złożony wniosek w tej sprawie. Sekretarz wyjaśnił, że obecnie 

proponowany zapis ma doprecyzować propozycje Komisji Statutowej.  

Jakóbczak Tomasz – radny i Przewodniczący Komisji doraźnej ds. zmian w statucie Gminy 

zauważył, że projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy został przez niego złożony, 

natomiast autopoprawka do projektu uchwały została zgłoszona bez konsultacji 

z Przewodniczącym tej Komisji.  Następnie Przewodniczący Komisji złożył wniosek 

o przywrócenie pierwotnej wersji projektu uchwały. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady zapytał, czy Przewodniczący Komisji ds. zmian 

w statucie Gminy składa formalny wniosek o wycofanie autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie zmian w statucie Gminy.  

Jakóbczak Tomasz – radny i Przewodniczący Komisji doraźnej ds. zmian w statucie Gminy 

odpowiedział twierdząco. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że według statutu radni w pierwszej 

kolejności głosują nad złożonymi wnioskami.  

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że autopoprawka do 

uchwały została pozytywnie zaopiniowana przez Komisje. 

Jakóbczak Tomasz – radny i Przewodniczący Komisji doraźnej ds. zmian w statucie Gminy 

złożył wniosek o ponownie przedyskutowanie sprawy.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał co w sytuacji, jeżeli 

w porządku obrad nie został zamieszczony numer druku autopoprawki XXIX/11a/16. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy zauważył, że radni nie debatują nad zmianą porządku 

obrad, tylko nad projektami uchwał. Następnie Sekretarz zasugerował, że winno odbyć się 

głosowanie nad złożonym wnioskiem.  

 

Wniosek w sprawie wycofania autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w statucie 

Gminy /numer druku XXIX/11a/16 został odrzucony większością głosów. /za – 5, przeciw – 6, 

wstrzymało się od głosowania – 4, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Jakóbczak Tomasz – radny i Przewodniczący Komisji doraźnej ds. zmian w statucie Gminy 

złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmian w statucie 

Gminy /numer druku XXIX/11/16  

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że radni będą głosować nad 

całym projektem uchwały, który dotyczy również trybu prowadzenia wspólnych posiedzeń 

komisji.  

Jakóbczak Tomasz – radny i Przewodniczący Komisji doraźnej ds. zmian w statucie Gminy, 

potwierdził, że chce złożyć wniosek o wycofanie projektu uchwały w celu ponownego jego 

omówienia. Radny dodał, że podczas posiedzenia Komisji doraźnej ds. zmian w statucie Gminy 

nikt nie zgłaszał zastrzeżeń, wiec nie rozumie na jakiej podstawie została złożona autopoprawka 

do projektu uchwały.  

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że był wnioskodawcą 

autopoprawki do projektu uchwały, ponieważ intencją było, aby Przewodniczący Rady 



23 

 

otrzymując wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej nie był postawiony w niezręcznej sytuacji 

oraz aby uniknąć uchylenia uchwały ze strony Wojewody Lubuskiego. Radny zauważył, że 

zdanie „do uzasadnionego wniosku” w autopoprawce nie zmienia kontekstu projektu uchwały. 

Jakóbczak Tomasz – radny i Przewodniczący Komisji doraźnej ds. zmian w statucie Gminy 

stwierdził, że aby uniknąć nieporozumień projekt uchwały powinien zostać wycofany 

i ponownie przedyskutowany. 

 

Wniosek w sprawie wycofania projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy /numer 

druku XXIX/11/16 został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 3, wstrzymało się od 

głosowania – 0, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy /numer druku XXIX/11/16 został wycofany 

z porządku obrad. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zwrócił się z prośbą, aby uzasadnienia do projektów 

uchwał zmieniających statut Gminy, były podpisywane przez Przewodniczącego Komisji 

doraźnej ds. zmian w statucie Gminy, a nie przez Burmistrza Kożuchowa. 

 

Do pkt. 6.12. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania tytułu Honorowy Obywatel Kożuchowa. /numer druku XXIX/12/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.13. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

bezprzetargowego najmu nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy Kożuchów. 

/numer druku XXIX/13/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.14. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Nowosolskiego subObszaru Funkcjonalnego 

/numer druku XXIX/14/16/ 
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przedstawił opinie Komisji. /informacja 

w załączeniu/  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosowania – 1, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.15. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer druku 

XXIX/15/16/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer 

druku XXIX/15/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosowania – 0, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zaprosił radnych oraz gości do obejrzenia filmu 

promującego Dni Kożuchowa, który zostanie wyemitowany na koniec omawianego punktu.   

Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Dolny zapytał, czy nadal funkcjonuje 

strzelnica przy ulicy Drzymały oraz w jakim jest stanie. Następnie sołtys zapytał o byłą 

żwirownię, która znajduję się za Mirocinem Dolnym w kierunku miejscowości Radwanów. 

Sołtys zwrócił uwagę, że żwirownia jest nagminnie zaśmiecana i panuje tam nieład. Następnie 

zapytał, czy gmina w jakiś sposób może ten teren przejąć od prywatnej firmy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że gmina zwróci się do firmy FSO 

w sprawie zaniedbanego terenu po byłej żwirowni. Następnie Burmistrz wyjaśnił, że strzelnica 

przy ulicy Drzymały należy do gminy. Burmistrz poinformował, że terenem było zainteresowane 

Stowarzyszenie Strzeleckie z Nowej Soli, jednak wycofali swoją ofertę.  

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa skierował zapytanie do Prezesa P.U.K. USKOM, jak 

wygląda sytuacja z elewacją kamienicy Rynek 24 w Kożuchowie.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że sprawą zajmuję się Kierownik 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i odpowiedź w tej sprawie zostanie udzielona w formie 

pisemnej przez kierownika.  
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Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa skierował kolejne zapytanie do Prezesa P.U.K. 

USKOM, jak wygląda sytuacja kamienicy przy Traugutta 19, której sprawa dotyczy likwidacji 

trzykomorowego szamba.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że odpowiedź zostanie udzielona 

pisemnie.  

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa zapytał, dlaczego odpowiedź nie może zostać 

udzielona podczas sesji. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM poinformował, że osobiście nie zajmuję się 

sprawą, więc nie może udzielić odpowiedzi.  

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa skierował zapytanie do Burmistrza Kożuchowa, czy 

Pan Mariusz Stokłosa został nowym kierownikiem w spółce P.U.K. USKOM. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że nic mu nie wiadomo o tej sprawie. 

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa zapytał, czy jest możliwość zatrudnienia Pana 

Mariusza Stokłosy na stanowisku kierownika. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że nic mu nie wiadomo o tej sprawie. 

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa zapytał, czy Pani Aurelia Potaźniak zostanie 

zatrudniona w spółce P.U.K. USKOM.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że nic mu nie wiadomo o tej sprawie. 

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa, poprosił o udzielenie odpowiedzi w tej sprawie 

Prezesa spółki P.U.K. USKOM. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM poinformował, że odpowiada za gospodarkę 

kadrową w spółce P.U.K. USKOM i bierze za nią pełną odpowiedzialność.  

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych zapytał, kiedy pojawią się 

pracownicy odpowiedzialni za utrzymanie terenów zielonych. Następnie radny zapytał, czy przy 

bloku nr 20 przy ulicy 22 Lipca zostaną usunięte pozostałości pozimowe, które znajdują się na  

drodze gminnej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że po Dniach Kożuchowa teren zostanie 

uprzątnięty. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, powrócił do sprawy poruszonej przez radnego 

Andrzeja Marka w sprawie braku nadzoru na składowisku odpadów w kierunku miejscowości 

Stypułów. Przewodniczący poprosił Prezesa P.U.K. USKOM o wyjaśnienie sprawy.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że na wysypisku które zarządzane 

jest przez spółkę P.U.K. USKOM jest zatrudniony jeden pracownik, który sprawuję opiekę nad 

zwierzętami w przytulisku, jak również zajmuję się ewidencjonowaniem wszystkich pojazdów, 

które wjeżdżają na teren wysypiska.  
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Marek Andrzej – radny zapytał, jak wygląda spisywanie i nadzorowanie przyjmowanych 

pojazdów.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że wszystkie pojazdy są 

ewidencjonowane. Następnie Prezes poinformował, że poszczególne pojazdy które wjeżdżają na 

teren wysypiska posiadają potrzebne dokumenty, które określają tonaż, natomiast jeśli pojazdy 

tych dokumentów nie posiadają, wówczas są sprawdzane i ważone na miejscu.  

Marek Andrzej – radny poinformował, że wczoraj o godzinie 15:10 udał się na wysypisko, 

jednak nikogo z pracowników tam nie było, a traktor przywożący odpady wjechał na teren 

wysypiska i zostawił przywiezione odpady. Radny poinformował, że rozmawiał z kierowcą 

ciągnika, który stwierdził, że jeśli nie ma pokwitowania, to pojazd jest ważony na miejscu, 

jednak nikogo z pracowników nie było.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że jeśli brama była otwarta, to 

pracownik musiał być na terenie wysypiska. Następnie Prezes wyjaśnił, że jeśli pojazd nie 

wjechał na wagę, to znaczy że pojazd był ewidencjonowany i był wcześniej ważony, co znaczy 

że nie przywiezie więcej niż określoną ilość.  

Marek Andrzej – radny poinformował, że operator traktora stwierdził, że nie może być 

zważony na wadze, która znajduję się na wysypisku odpadów.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że pracownik był na miejscu pracy, 

jednak nie ma on obowiązku witania się za każdym razem z tym samym wjeżdżającym 

pojazdem, ponieważ wjeżdżają one kilka razy dziennie.  

Marek Andrzej – radny stwierdził, że był przez dłuższą chwilę na wysypisku i żadnego 

pracownika nie widział. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że sprawa jest do sprawdzenia za 

pomocą monitoringu. Następnie poinformował, że operator wysypiska pracuje do godziny 17:00. 

Marek Andrzej – radny oznajmił, że zadzwonił do spółki P.U.K. USKOM z prośbą podania 

cennika oraz informacji, co mieszkańcy między innymi mogą przywozić, jednak pracownicy nie 

potrafili udzielić odpowiedzi. Radny zasugerował, że przed wjazdem na wysypisko powinna 

znajdować się tablica informacyjna, która między innymi wskazuje gdzie podczas zamknięcia 

składowiska można zostawić odpady.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM poinformował, że cennik jest zamieszczony 

na stronie internetowej spółki, gdzie zamieszczone są również kody, które wskazują jakie 

odpady spółka może przyjmować. Następnie Prezes poinformował, że na obecną chwilę 

składowisko odpadów zostało ograniczone, ponieważ już nie można przyjmować odpadów 

komunalnych.  
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Marek Andrzej – radny zapytał, jak dużo spółka P.U.K. USKOM może przyjąć odpadów 

z danej firmy oraz jak długo to będzie trwało.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że kontrakt dotyczy maksymalnie 

7 000 ton przez okres dwóch tygodni. 

Marek Andrzej – radny zapytał, czy cennik obowiązuje daną firmę. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM stwierdził, że cena była indywidualnie 

negocjowana, ponieważ nikt inny nie posiadał wyznaczonego kodu odpadów. Prezes 

poinformował, że koszt został ustalony na 49,00 zł netto.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, poprosił o sprawdzenie i wyjaśnienie sytuacji 

związanej z nieobecnością pracownika na terenie wysypiska przy najbliższej możliwej okazji.  

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa, skierował zapytanie do radnego Andrzeja Marka, 

czy radny orientuje się skąd zostały przywiezione odpady. 

Marek Andrzej – radny odpowiedział, że odpady prawdopodobnie zostały przywiezione 

z miejscowości Kiełcz.  

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa zapytał radnego Andrzeja Marka, czy pamięta kto 

odebrał telefon od radnego, gdy dzwonił do spółki P.U.K. USKOM w sprawie podania cennika 

za odbiór odpadów. 

Marek Andrzej – radny odpowiedział, że telefon odebrała sekretarka, natomiast po chwili 

skontaktował się z radnym Pan Mariusz Stokłosa. 

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy pracownik zatrudniony na wysypisku odpadów jest 

wystarczający i czy sytuacja wymaga zatrudnienia drugiego pracownika. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że sprawa wymaga sprawdzenia. 

Następnie Prezes poprosił, aby na bieżąco powiadamiać o podobnych  sytuacjach oraz 

podejrzeniach, aby można było od razu sprawy weryfikować.  

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, gdzie i przez jaką firmę są ważone pojazdy, które 

przywożą odpady na wysypisko oraz czy firma, która wykonuje zlecenie posiada certyfikat. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że pojazdy są ważone podczas 

wjazdu i wyjazdu z wysypiska. Prezes dodał, że pojazdy które wjeżdżają są wpisane na 

załącznik i tylko takie pojazdy po uprzedniej identyfikacji mogą wjechać na teren wysypiska. 

Następnie Prezes dodał, że maksymalne obciążenie pojazdów zostało zapisane i na podstawie 

weryfikacji numeru rejestracyjnego pojazdu wiadomo, ile dana przyczepa może maksymalnie 

przywieźć odpadów. Prezes zauważył, że kierowcom zależy, aby otrzymać kartę przekazania 

odpadów, ponieważ dla nich jest to najcenniejszy dokument.  

Marek Andrzej – radny stwierdził, że posiadany zestaw do ważenia pojazdów jest za krótki 

i nie daje rady zważyć wszystkich pojazdów.  
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Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że w takiej sytuacji pojazd jest 

ważony za każdym razem po wyjeździe z instalacji przetwarzania. Prezes dodał, że 

dopuszczalny tonaż jest taki, a nie inny i dlatego nikt nie jest w stanie technicznie zweryfikować 

tonażu na kilogramy. Następnie Prezes dodał, że pozostałe pojazdy są za każdym razem ważone.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy niektóre pojazdy są 

w ogóle nie ważone. Następnie radny zapytał, czy podczas ważenia pojazdów w miejscowości 

Kiełcz jest obecny pracownik spółki P.U.K. USKOM, który sprawuje nadzór nad prawidłowym 

ważeniem pojazdów.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM poinformował, że jest załącznik który posiada 

spółka P.U.K. USKOM, który dokładnie opisuje zestawy, które tylko i wyłącznie mogą wjechać 

na wysypisko. Następnie Prezes dodał, że takich zestawów jest pięć, które zostały załadowane 

po brzegi i komisyjnie zważone na instalacji przetwarzania. Prezes dodał, że jeżeli nie ma 

technicznej możliwości zważenia pojazdu na miejscu, wówczas bazuje się na stwierdzonej 

maksymalnej wadze tonażu.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy na tej podstawie pojazdy, 

które były raz zważone wjeżdżają po kilka razy na podstawie stwierdzonej pierwszej wagi. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM odpowiedział, że dotyczy to pojazdów, które 

nie mieszczą się na wagę na wysypisku odpadów w Kożuchowie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że w takim razie nikt tego 

nie kontroluje.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM dodał, że liczone są sztuki.  

Marek Andrzej – radny zapytał, jaki jest pomysł na spożytkowanie zarobionych w ten sposób 

pieniędzy. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że uzyskana kwota zostanie 

przeznaczona na wymianę sieci wodno – kanalizacyjnej przy ulicy Młynarskiej, Rataja, 

Koszarowej i Kościuszki.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy faktycznie tak powinno być, że nie 

wszystkie zestawy są ważone na miejscu. Wiceprzewodniczący zwrócił uwagę, że w takiej 

sytuacji pojazd może być przeładowany. Następnie Wiceprzewodniczący zapytał, czy podpisana 

umowa wskazuje wartość początkowego tonażu.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM wyjaśnił, że w umowie jest zapis, który mówi 

że pojazd powinien być ważony dwa razy, czyli przy wjeździe oraz przy wyjeździe z instalacji 

przetwarzania. Prezes dodał, że na tej podstawie jest tworzony dokument określający wagę 

pojazdu przed wjazdem, po czym drugie ważenie następuje na wysypisku odpadów 

w Kożuchowie i na tej podstawie następuje weryfikacja rzeczywistego tonażu.  Prezes oznajmił, 
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że są pojazdy, których technicznie nie można zważyć w Kożuchowie, ponieważ nie mieszczą się 

na wadze i w związku z tym został wykonany jeden test porównujący, czy te ważenia 

rzeczywiście są wiarygodne. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy w ostatnim czasie w spółce P.U.K. 

USKOM nastąpiły zmiany dotyczące zatrudnienia pracowników.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że w najbliższym czasie nie planuje 

zwiększenia zatrudnienia w spółce.   

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił informację dotyczącą 

ogłoszenia w sprawie uzupełniającego naboru ławników sądowych na kadencję 2016 – 2019 do 

pracy w Sądzie Rejonowym w Nowej Soli – IV Wydział Pracy. Następnie Przewodniczący 

w imieniu Prezesa MKS KORONA Kożuchów Pawła Zwolskiego, zaprosił zgromadzonych 

gości na Turniej Piłki Nożnej z okazji 70-lecia MKS KORONA Kożuchów, który odbędzie się 

w dniu 4 czerwca br. na stadionie miejskim.  

 

Do pkt.8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXVIII został przyjęty większością głosów. /za – 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu – 3, nie głosowało – 0/ 

Do pkt. 9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18:00. 

      

      Protokołowała                                          Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                    Ireneusz Drzewiecki 


